

distinguished honour which our Sovereign has been pleased so graciously and so worthily to bestow."

Hon. Mr. Letellier de St Just—It is gratifying to me to second the motion just moved by the Hon. Postmaster General. The mark of distinction which His Excellency has received is due to his ability in the discharge of his duties in the Government of the Dominion. I find, on referring to the record of his services, that he was elected very many years ago, as member for the county of Cavan. He was Joint Secretary of the Treasury from 1841 to 1844. Subsequently he became Chief Secretary for Ireland from 1852 to 1855, and High Commissioner of the Ionian Islands from 1855 to 1859. We next find him Governor of New South Wales, where he remained from 1860 to 1867; and then Governor General of Canada since 1868. I may perhaps appropriately add to these remarks that he has been true to the motto on his arms:

"Robori prudentia præstat."

The Address then passed unanimously, and it was ordered that it be presented to His Excellency by such members as are members of the Privy Council.

The House then adjourned.

L'honorable M. Letellier de St Just a le plaisir d'appuyer la motion que vient de proposer l'honorable ministre des Postes. La marque de distinction qu'a reçue Son Excellence provient de son habileté à exercer ses fonctions de gouverneur de la Puissance. Je trouve, en me reportant à ses états de service, qu'il fut élu, il y a longtemps, député du comté de Cavan. Il a été secrétaire adjoint au Trésor de 1841 à 1844. Il a ensuite occupé, de 1852 à 1855, le poste de ministre plénipotentiaire pour l'Irlande et, de 1855 à 1859, celui de haut-commissaire des îles Ioniennes. Il devint plus tard gouverneur de Nouvelle-Galles du Sud de 1860 à 1867, puis gouverneur général du Canada, en 1868. Il conviendrait peut-être d'ajouter à ces remarques, qu'il a été fidèle à la devise de ses armes: «Robori prudentia proestat.»

L'Adresse est alors votée à l'unanimité et il est ordonné qu'elle soit présentée à Son Excellence par les sénateurs qui siègent au Conseil privé.

Le Sénat s'ajourne alors.
